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Vedoucí kolotoče Srp 28, 2023

VIDEO: Papež František požehnal Rusům jako potomkům Velkého Ruska a vyzval je,
aby s Matkou Rusí kráčeli dál! V Kyjevě je z toho hotový poprask a všichni se bojí, že
Vatikán tím nepřímo označil Rusy za vítěze války na Ukrajině! Mezitím do Česka
dorazil ukrajinský ministr zahraničí a hned vystartoval, že zastavení dodávek zbraní
válku na Ukrajině neukončí! Co se to děje? To byla výhrůžka, shodují se němečtí
novináři!

aeronet.news/video-papez-frantisek-pozehnal-rusum-jako-potomkum-velkeho-ruska-a-vyzval-je-aby-s-matkou-rusi-kraceli-dal-v-kyjeve-je-z-toho-hotovy-poprask-a-vsichni-se-boji-
ze-vatikan-tim-neprimo-oznacil-rusy
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z toho hotový poprask a všichni se bojí, že Vatikán tím nepřímo označil Rusy za vítěze války na Ukrajině! Mezitím do Česka
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To byla výhrůžka, shodují se němečtí novináři!

Ve Vatikánu se něco stalo a v Kyjevě kvůli tomu spadly hodiny ze zdi. Přesně takto by se dala definovat
událost, ke které došlo již 25. srpna a ukrajinské ministerstvo zahraničí na to reagovalo až toto pondělí.
Papež František totiž vystoupil 25. srpna v telemostu a promluvil k účastníkům X. Celoruského dne
katolické mládeže v Petrohradě. Ve své zdravici prohlásil, že jsou potomci Velkého Ruska a nechť
prý kráčí dál tou cestou ve šlépějích Matky Rusi, toho Velkého Ruska v odkazu Petra Velikého a
Kateřiny Veliké. V závěru dokonce prohlásil, že je rád za jejich ruský způsob žití, prostě za to, že jsou
Rusové! Video máte níže.
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Všichni očekávali mentorování o tom, jak je potřeba válku ukončit, že je potřeba najít společnou cestu a
podobné výroky, které papež František v minulosti prohlašoval, ale jeho zdravice vyzývající odkazy
Velkého Ruska a slávy imperiálních velikánů Petra Velikého a Kateřiny Veliké, kterou zarámoval i
oceněním Rusů za jejich způsob života a za to, že jsou Rusové, je naprostým šokem, a to dokonce i pro
samotné Rusy, protože tohle je konceptuální bomba, která explodovala z místa, odkud to naprosto nikdo
nečekal.

Ukrajina je vztekem bez sebe, že papež vyvolával odkazy Velkoruska

V Kyjevě to nerozdýchali a Kulebovo ministerstvo zahraničí se ostře ohradilo, že papežovo vystoupení
oslavovalo a podněcovalo imperiální Velké Rusko. Ano, to je pravda. To vystoupení opravdu jde bez
přehánění označit za požehnání Velkému Rusku a jeho lidu. Vatikán je v procesech světového
řízení jedním z největších center řízení na 1. prioritě, což si mnoho konceptuálů hned neuvědomuje,
resp. zapomínají na to. Pokud Vatikán podpoří nějaký proces, je již dopředu rozhodnuto o tom, že je to
proces konceptuálně-objektivní, je to proces zániku systému Pax Americana a nástupu New World Order.
Ukrajinské ministerstvo zahraničí reagovalo [1] na papežovo prohlášení o “potomcích velkého Ruska”
slovy:

“Je velmi nešťastné, že ruské velmocenské myšlenky, které jsou ve skutečnosti příčinou chronické
agresivity Ruska, vědomě či nevědomě zaznívají z úst papeže, jehož posláním je v našem chápání právě
otevřít ruské mládeži oči před destruktivním kurzem současného ruského vedení,” napsal na Facebooku
mluvčí ministerstva Oleg Nikolenko.
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Zdůraznil, že právě takovou imperialistickou propagandou Kreml ospravedlňuje zabíjení tisíců Ukrajinců.

Papež František 25. srpna promluvil k účastníkům X. Celoruského dne katolické mládeže v Petrohradě.

Ve svém projevu vyzval mladé lidi, aby nikdy nezapomínali na své dědictví.

“Jste potomky velkého Ruska: velkého Ruska svatých, vládců, velkého Ruska Petra Velikého, Kateřiny
Veliké, té říše – velké, osvícené, s velkou kulturou a velkou lidskostí. Nikdy se tohoto dědictví
nevzdávejte. Jste potomky velké Matky Rusi, tak s ní jděte vpřed. A děkuji vám – děkuji vám za váš
způsob bytí, za to, že jste Rusové” řekl pontifik ve svém projevu.

Něco se ve Vatikánu stalo. Až dosud zaujímal papež k Rusku spíše odtažitý postoj. V této zdravici ale
doslova podpořil tzv. ruský imperialismus s odkazy na Velké Rusko a na Matku Rus, což jsou symboly
ruské moci charakterizované Svatojiřskou stuhou a Dvojhlavou orlicí. Stuha v barvě černo-oranžových
barev je symbolem Velkého Ruska a tato otevřená podpora Velkému Rusku a poděkování za to, že
Rusové jsou Rusové, je absolutní obrat Vatikánu z neutrální pozice do pozice opravdu a otevřeně pro-
ruské. Proč k tomu ale došlo? Proč zrovna teď přichází od papeže taková slova, když musí vědět, co to
na Západě vyvolá za poprask? Jaký k tomu byl důvod?

Vatikán na změně světového řádu vydělá, vrátí se mu ztracené mocenské pozice, o které přišel po pádu bipolárního světa v roce 1989

Je to jednoduché. Ukrajina válku již prohrála a Vatikán je náboženským centrem globalismu na 1. prioritě.
Novým světovým řádem bude multipolární světové uspořádání a Vatikán pouze reflektuje změnu světové
moci. Rozšíření BRICS a vznik nejsilnější globální ekonomiky světa, která do roku 2030 dosáhne 50%
celého světového HDP, představuje šach-mat západním elitám.

A proto Vatikán žehná Rusku, ruskému lidu a vyzývá k uchování odkazu Velkého Ruska. Není divu,
protože Vatikán si změnou světového ukotvení moci podrží svoji moc a dokonce ji posílí, protože v
unipolárním světě Vatikán ztrácel moc, zatímco v době bipolárního uspořádání před rokem 1989 měl
obrovskou moc. Přechod znovu k multipolaritě navrátí Vatikánu část ztracené moci a poděkovat za to
může právě Rusům, kteří se o to zasluhují na 6. prioritě na Ukrajině. Podpora Ukrajiny je pryč.

Ukrajina ztrácí jednoho spojence za druhým, postupně s tím, jak se ukazuje, že ukrajinská ofenzíva byla
založena na lžích a velmi intenzivní propagandě, která postupně dojíždí. Česká média jsou stále ještě
zpomalena a šíří CiPSO dezinformace z fronty podle starého vzoru a instrukcí z minulého roku,
západní média již přechází do jiného informačního režimu a mluví o tom, že na Ukrajině se podařilo
zastavit Rusko, aby neobsadilo celou Ukrajinu, a to je prý úspěch, který teď musí navázat na poválečné a
mírové uspořádání.

Do českých médií tento narativ podle CiPSO instrukcí dorazí až v září, proto servery jako Novinky,
Seznam, iDnes a Lidovky šíří starou dezinformační propagandu, která již není aktuální. Je to způsobeno
tím, že napojení české vládní junty na ukrajinské korupční prostředí je příliš silné a nereflektuje procesy,
které se odehrávají ve Washingtonu, odkud jinak by instrukce přišly okamžitě a s minimálním zpožděním.
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Česko se stává majetkem Ukrajiny a procesy řízení začíná ovládat ukrajinská mafie… anebo něco, co se jí velmi nápadně podobá

Před několika dny soud v Brně propustil z vazby na svobodu ukrajinského vraha mladého 23-letého Roma
a Ukrajinec prý bude vyšetřován na svobodě [2]. Skandální soudní rozhodnutí vyvolalo mezi Romy v Brně
pozdvižení a dokonce obavy, protože svědci, kteří chtějí svědčit proti vrahovi, se teď bojí o svůj život,
protože se bojí ukrajinské mafie v ČR, jak nás do redakce informoval jeden ze svědků útoku. Rozhodnutí
soudu a propuštění vraha si nedokáže vysvětlit. Krok brněnského soudu představuje ohrožení
bezpečnosti svědků a jedná se o důkaz destrukce právního státu v ČR.

Asistenční centrum pro Ukrajince v Brně. Ilustrační foto

Je to stát, kde do vazby jsou na jedné straně umisťováni kolotočáři, kteří profackují dvě opilé Ukrajinky
[3], zatímco ukrajinský vrah, který může utéct, anebo se obrátit na ukrajinskou mafii a vyhrožovat
svědkům, je propuštěn z vazby. Tohle připomíná praktiky mafie z 80. let ze sicilského Palerma, kde
soudci propouštěli z vazeb na svobodu vrahy, a to proto, že soudcům bylo zčásti vyhrožováno, a
zčásti byli podpláceni, mnohdy to bylo obojí dohromady. Propustit ale z vazby vraha a vyšetřovat ho
na svobodě, když může kdykoliv z ČR díky Schengenu utéct, anebo může vyhrožovat svědkům, to je
naprostý vrchol. Ukrajinci jsou totiž podle všeho noví majitelé ČR!

Kuleba pod záminkou jmenovacího dekretu pro nového českého velvyslance přijel do Prahy a začal varovat před zastavením dodávek zbraní a prachů
Ukrajině

A právě proto přijel v pondělí do Česka ukrajinský ministr zahraničí a spustil křik, začal na plné kolo
varovat, že zastavení dodávek zbraní (a prašulí) Ukrajině prý válku na Ukrajině nezastaví [4]. Prohlásil to
na společné tiskové konferenci s Janem Lipavským a německá média večer označila jeho vystoupení za
náznak vyhrožování západním partnerům. Proč Kuleba v Praze varoval, že zastavení dodávek zbraní a
peněz Ukrajině válku neukončí? Protože Kyjev již dostal informace z USA, že bez ohledu na to, jak
dopadne současná a pomalu končící ukrajinská ofenzíva, další zbraně a peníze již nepřijdou. A
proto v Kyjevě nastal poplach.
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Podoba ne čistě náhodná. Jan Lipavský a Dmytro Kuleba, ministři zahraničí ČR a
Ukrajiny

Právě proto vyjel Kuleba do Prahy osobně pod záminkou toho, že přivezl jmenovací dekret pro nového
českého velvyslance v Kyjevě. To je samozřejmě záminka, shodují se německá média. Kuleba potřeboval
přicestovat do Prahy osobně, aby se pokusil získat od Fialovy vlády další bilaterální vojenskou, zbrojní a
finanční pomoc v případě, že USA opravdu v blízkých týdnech pozastaví nebo zmenší svoji pomoc
Ukrajině, jak naznačují signály z amerického kongresu. Kuleba se chystá i do dalších zemí EU se stejnou
žádostí v blízké době. A když si k tomu připočtete papežovo požehnání Rusům a blahoslavici Velkému
Rusku, tak je v podstatě o osudu Ukrajiny rozhodnuto. Vatikán chodí na večeři obvykle jako poslední,
takže když Vatikán žehná Velkorusku, je to finální.

Pokud se vám článek líbil a chcete, abychom v naší publicistické a analytické práci pokračovali,
potřebujeme vaši pomoc. Náš server je financován jen s vaší podporou, tedy s podporou našich čtenářů.
Náš obsah je přinášen čistě zásluhou našich čtenářů, kteří nám přispívají a drží náš projekt v provozu.
Nemůžeme čekat pomoc od nikoho jiného, jen od vás. Přispět nám můžete jakoukoliv částkou na naší
darovací stránce zde. Moc vám děkujeme!

-VK-

Šéfredaktor AE News
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